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BESTUUR EN ORGANISATIE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jaarverslag 2022 Stichting Bewonersoverleg Duinoord  

       De wijk verbonden en vertegenwoordigd 
 
 

INLEIDING 
 
Doel Stichting Bewonersoverleg Duinoord 
De Stichting Bewonersoverleg Duinoord (hierna BOD genoemd) stelt zich ten doel om in Duinoord 
de belangen van en voor de bewoners te behartigen door te bevorderen dat Duinoord een wijk is en 
blijft waar het aangenaam is om te wonen, leven, werken en ondernemen. 

Duinoord, een hele fijne wijk om in te wonen 
Voor alle buurtbewoners is Duinoord een buurt om in te leven. ‘Thuis’ is niet alleen de plek achter de 
voordeur; je thuis voelen in je straat en in je wijk is minstens zo belangrijk. Samen met alle 
vrijwilligers spant het BOD zich in voor het behoud van een veilige, vriendelijke, groene en historisch 
karaktervolle wijk, waar het goed toeven is. Gemeentelijk onderzoek wijst uit dat bewoners van 
Duinoord blij zijn met de saamhorigheid, de positieve sfeer en de sociale cohesie in onze buurt. Ze 

ervaren de buurt als mooi groen en prijzen de uitstraling en architectuur van deze 19e-eeuwse 

woonwijk. Ook de Reinkenstraat als gezellige winkelstraat met gelegenheid om uit te gaan wordt 
gewaardeerd. Kortom, men woont graag in Duinoord. 
 
Onze wijk is dichtbevolkt, met ongeveer tweemaal zoveel inwoners per km2 als gemiddeld in de stad 
Amsterdam. Dat stelt ons voor de nodige uitdagingen, maar de gemengde samenstelling van de wijk, 
met ouderen en jongeren, alleenstaanden en gezinnen, mensen met en zonder een 
migratieachtergrond brengt ook veel. De betrokkenheid van de bewoners is groot. 

 
 
Het bestuur bestond eind 2022 uit de volgende personen: 
Gerard Lucius voorzitter 
Loek van Noort penningmeester 
Paul Melessen secretaris 
Evelyne Romswinckel lid 
Bart Draese lid 
Natalie Speet lid 
Nils Nijdam lid 

Het bestuur kwam maandelijks bijeen. Het bestuur doet niet alles zelf, maar richt zich zoveel mogelijk 
op het faciliteren en coördineren van de vele initiatieven in de wijk die vervolgens door individuen en 
(werk-)groepen worden uitgevoerd. Zo kan er meer gedaan worden, met meer betrokkenheid en 
continuïteit: Haagse Kracht in de praktijk. 

Hoe faciliteert en coördineert het Bewonersoverleg? 
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Het Bewonersoverleg zet meerdere middelen in. Het stelt zijn communicatiekanalen en het 
Trefcentrum ter beschikking, organiseert activiteiten, regelt financiering en vertegenwoordigt de wijk 
naar buiten toe. Hieronder een korte toelichting. 
 

De communicatiekanalen van het BOD zijn essentieel voor onze doelstellingen. Onder de diverse 
media blijft wijkkrant ’t Lopend Vuurtje (met een oplage van 4.900) het plechtanker. Driekwart van 
de bewoners geeft aan het regelmatig te lezen.  

Het Trefcentrum is door zijn centrale ligging, permanente zichtbaarheid en prettige uitstraling een 
andere belangrijke pijler onder het overleg. Het pand wordt veel verhuurd en intensief gebruikt 
voor activiteiten. De gunstige huurvoorwaarden van het pand bleven in 2022 gelijk. Vanwege 
corona zijn de ruimtes in 2022 wat minder verhuurd geweest dan in de jaren vóór corona. 

Veel activiteiten behoeven geen financiering of slechts een aanmoedigingssubsidie. Als sprekers een 
vergoeding vragen, wordt aan deelnemers ook een bijdrage gevraagd. Voor sommige activiteiten, 
zoals (zomer-)feesten van straatwerkgroepen fungeert het BOD als tussenstation. Als rechtspersoon 
vragen wij een subsidie aan, die dan één op één wordt doorgegeven aan de betreffende werkgroep.  
Voor een heel aantal andere activiteiten wordt wel subsidie aangevraagd bij de gemeente. Het 
financieel jaarverslag geeft hier meer inzicht in. 

Leden van het bestuur en van meerdere werkgroepen namen deel aan overleggen van de 
Gezamenlijke Scheveningse Bewonersoverleggen, aan Platform Stad, aan ambtelijke werkgroepen 
op het gebied van verkeer, spraken over groenvoorzieningen en stadsgezicht en hadden inspraak bij 
bouwprojecten in de wijk, onder veel meer. In totaal zijn bijna 100 mensen actief in een of 
meer werkgroepen van het Bewonersoverleg. 

Wijkagenda 
De gemeente wil zich bij de uitvoering meer laten leiden door de wensen van burgers. In 
2020 is daarom een enquête gehouden. De enquête heeft geleid tot de zg. Wijkagenda 
waarin voor de periode 2021-2025 is aangegeven welke zeven thema’s prioriteit krijgen.1 Op 
al deze thema’s vinden regelmatige bijeenkomsten plaats met ambtenaren van het stadsdeel 
en van de centrale stad. Het bestuur houdt overzicht over de algehele voortgang, maar de 
werkgroepen hebben onder regie van de gemeente de leiding bij het ontwikkelen van de 
plannen per thema. 
 
In 2022 bleef de inzet in de werkgroepen van de wijkagenda groot. Het werk met de gemeente 
brengt het BOD veel; bewoners voelen zich door de samenwerking meer betrokken en begrijpen de 
werking van de overheid beter. Er zijn momenteel zeven actieve werkgroepen. In 2023 zal de 
structuur worden herbezien; mogelijk is efficiencywinst te behalen door inhoudelijk samenhangende 
werkgroepen samen te voegen. 

Partners 
Het BOD onderhoudt actieve relaties met een groot aantal partners. Op het gebied van het 
bestuur is dat primair met het stadsdeel Scheveningen en de Dienst Stedelijke Ontwikkeling 
van de centrale stad en met de collega-bewonersoverleggen van het GSBO 
(gemeenschappelijke Scheveningse bewonersoverleggen). Over veiligheid spreken we met de 
handhavingsorganisatie en met het wijkteam Scheveningen van de politie. Daarbij is onze 
wijkagent Anje Veentje de spil.  
 
Private organisaties die zich inzetten voor onze buurt of delen ervan zijn o.a. de stichting 
Klein Tasmania, de stichting Red Colette, de Buurt InvesteringsZone Reinkenstraat (die de 
ondernemers verenigt), het Sunny Court Festival, de Open Atelier Route Duinoord en diverse 
actiegroepen. Het Bewonersoverleg overlegt met deze partners en ondersteunt hun 
activiteiten als zij passen in de doelstellingen van onze organisatie.  
 

 
1 https://denhaag.raadsinformatie.nl/document/10946914/1/RIS310888_Bijlage_4 
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ACTUELE ONDERWERPEN IN 2022 

LEESWIJZER 

 
 

In het onderstaande vindt u allereerst verslag over een aantal onderwerpen die de bijzondere 
aandacht vroegen van de organisatie in 2022. Daarna volgen verslagen van de diverse werkgroepen. 
Als eerste de wijkmedia, daarna de reguliere werkgroepen en dan de straatwerkgroepen. Tot slot een 
bijdrage van de stichting Vrienden van het Sweelinckplein. 

 
 
In 2022 heeft een actiegroep van buurtbewoners actie gevoerd voor het behoud van Groot 
Hertoginnelaan 30, dat in bezit is van de republiek Kroatië. Een posteractie en een demonstratie 
leidden tot veel media-aandacht. Ook de werkgroep Stadsbeeld en het bestuur hebben zich ingezet 
om het ministerie van Buitenlandse Zaken tot actie te manen. Een en ander heeft geleid tot de 
toezegging van de Kroatische ambassadeur, mw. Plejic-Markovic, dat de renovatie van het pand nog 
dit jaar ter hand zal worden genomen.  

Na enkele jaren onderbreking vanwege Covid-19 is in 2022 opnieuw het Walking Dinner Duinoord 
gehouden. Opnieuw werd het maximale aantal deelnemers van bijna 100 bereikt, waaronder een 
groot aantal expats. Veel nieuwe inwoners van de wijk maken van het diner gebruik om kennis te 
maken met andere buurtbewoners en het buurtoverleg.  

Het BOD was actief betrokken bij een initiatief van de gemeente om de problemen met fietsparkeren 
in de wijk tegen te gaan. Met behulp van een enquête, zichtbare aanwezigheid in de wijk en een 
bewonersbijeenkomst zijn oplossingen geïnventariseerd.  
 
Spelen is een belangrijk thema van de wijkagenda. De wijkkinderen kunnen een veilige plek hebben 
waar ze mogen spelen, zich ontwikkelen en kunnen ontdekken, terwijl de volwassen kunnen kletsen, 
sporten en mensen leren kennen. Dit bevordert de cohesie en de verbinding in de wijk. De gemeente 
is samen met een aantal enthousiaste vrijwilligers een onderzoek gestart of een extra speelplek te 
realiseren is. Allereerst is een enquête in de wijk uitgezet. Verder zijn er in samenwerking met de 
basisscholen in de buurt vier verschillende schouwen georganiseerd. Naar verwachting komen in 
2023 de resultaten van het onderzoek beschikbaar. Vrijwilligers en kinderen uit de buurt kijken uit 
om het project verder te helpen! 

 

 

VERSLAG VAN WERKGROEPEN EN ACTIVITEITEN 
 

Vanuit het BOD opereert een groot aantal werkgroepen. Daarnaast zijn er diverse groepen die 
binnen de wijk min of meer zelfstandig activiteiten ontplooien, zoals diverse straatwerkgroepen en 
de Stichting Vrienden van het Sweelinckplein. De Stichting Vrienden van Duinoord is een zelfstandige 
rechtspersoon met een formele relatie met het BOD. De Stichting Vrienden van Duinoord fungeert 
als financiële buffer voor het Bewonersoverleg en financiert daarnaast zelf activiteiten in de wijk. 
Hieronder volgen de verslagen van de diverse (werk-)groepen binnen de wijk, daarna verslagen van 
activiteiten en tot slot van de straatwerkgroepen. 
 

Werkgroepen 
 

’t Lopend Vuurtje 
 
De redactie van ons wijkblad ‘t Lopend Vuurtje komt minimaal vijf keer per jaar samen en bestaat uit 
vijf redacteuren waarvan er één tolk/vertaler is, mede met oog op de expat pagina ś. Eind van 2022 
hebben we afscheid genomen van Pieter Duimelaar als redacteur. Pieter heeft zeven jaar een actieve 
rol gespeeld in de redactie, maar heeft besloten zich aan andere zaken te wijden. Pieter werd 
opgevolgd door Marcel Tielemans.  
In Duinoord wonen veel expats en we doen er alles aan om deze buurtbewoners erbij te betrekken, 
maar ook om ze meer in contact te brengen met de overige buurtgenoten.  
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We werken alweer vier jaar samen met een vaste vormgever, namelijk Mike van der Geest van Geste 
ontwerp.  
Bij alle artikelen is de insteek de wijk Duinoord. Zo wordt geprobeerd portretten te schilderen van 
interessante mensen uit de wijk of die actief zijn in de buurt. Soms kijken we naar onze buurwijken 
voor onze rubriek  Ǵluren bij de buren`. We blijven aandacht besteden aan nieuwe bedrijven in 
Duinoord, die vanaf de straat waarneembaar zijn. Het is van belang dat nieuwe bedrijven succesvol 
zijn en het is voor de bewoners goed om te weten wat er allemaal geboden wordt in Duinoord.  
Ruim vier jaar geleden is gestart met de rubriek 'Het oog van de lezer' waarin Marcel Nonhebel één 
van de boeken uit onze bibliotheek bespreekt. De rubriek ‘C’est le ton qui fait la musique’ verhaalt 
over de componisten, naar wie straten in Duinoord vernoemd zijn. 
Duurzaam en groen Duinoord krijgt een steeds prominentere plaats in ons blad. De werkgroep 
Duurzaam Duinoord doet er alles aan om voorlichting te geven over het verduurzamen van een 
woning, het besparen van energie, het vergroenen van de wijk enz. In ons blad worden op meerdere 
pagina´s per editie bericht over alle activiteiten en achtergronden.  
Heel veel individuele buurtbewoners en werkgroepen zoals bijvoorbeeld de Duinoordse 
vrouwenclub, de werkgroep bibliotheek, de werkgroep verkeer of de werkgroep Walking Dinner 
leveren geregeld bijdragen voor het blad. Daarnaast communiceert het bestuur van het BOD via ´t 
Lopend Vuurtje over het bewonersoverleg en de activiteiten.  
Het aanbod van artikelen is groot zodat er soms een keuze gemaakt moeten worden. De oplage van 
het blad is gestaag gegroeid door de nieuwbouw op o.a. het Verhulstplein.  
Het blad mag zich in een gezonde belangstelling verheugen en dankt haar bestaan aan de vele 
vrijwilligers die het blad maken en verspreiden.  
 

Website 
 

 
 
 

In 2022 is de website onderhouden door Christine Ruha, de administratieve ondersteuner van het 
bestuur en Wilbert van Diemen in de rol van web redacteur. De technische ondersteuning was in 
handen van de ontwikkelaar van de website Jonathan Smits.  
De bezoekers kwamen in 2022 voor het merendeel uit Den Haag (3,7K), Amsterdam (1,2K) en 
Rotterdam (0,9K). Driekwart van hen is Nederlandstalig, een kwart Engelstalig. De pagina’s die het 
meest bezocht zijn, zijn: de startpagina, Duurzaam Duinoord, Milieuzone voor dieselauto’s en “Stop 
de dendertram”. De bezoekers kwamen voornamelijk via een mobiele telefoon (52,8%) op de 
website; de desktop (44,2%) was een goede tweede, gevolgd op afstand door de tablet (3,0%). 
 
 
Facebook 
De groei van de Facebookpagina van het Bewonersoverleg blijft zich gelukkig ook in 2022 
voortzetten. We zijn weer gegroeid in volgersaantallen (zie bijlage), zowel op Facebook als op 
Instagram. In 2021 en 2022 is ook aandacht uitgegaan naar de Facebook subpagina over de 
Dendertram.  
Onze plannen voor 2023 zijn stabiel: we willen nog steeds belangrijke, leuke en wetenswaardige 
informatie uit de wijk delen met elkaar. Vraagje aan alle lezers: hebben jullie onze Facebookpagina al 
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geliked? en ons Instagram-account? Meer lezers levert een groter bereik op van de posts die we 
plaatsen. 
Interessant? Er zijn meerder manieren waarmee buurtbewoners input kunnen leveren, maar de 
belangrijkste is: mail ons op  facebook@duinoord-denhaag.nl  met je informatie, zodat we deze 
informatie kunnen gebruiken voor onze posts (niet commercieel!). 
 
 
    

    

    

    

    

    

    
 

     

    

    

    

    

    
 
Je vindt ons hier: 
Facebook: @BODuinoord 
Instagram: @Duinoord 
 

 1-1-2020 1-1-2021 1-1-2022 1-1-2023 

Facebook 428 509 560 592 (67,2% vrouw) 

Instagram 166 271 372 441 (57,7% vrouw) 
 

   

    

     

Buurtinformatieteam (BIT) 
Vanaf januari 2014 is het BIT Duinoord actief. Het BIT bestaat uit vijftien leden. Ze zijn herkenbaar 
aan een oranje jas of witte polo met een duidelijk BIT- logo. In nauwe samenwerking met de 
wijkagent zijn ook het afgelopen jaar in tweetallen tientallen ronden door de wijk gelopen. 
Onduidelijke en onveilige zaken worden via de BuitenBeter app, via My Clean City en via 
www.scheveningenmeldt.nl doorgegeven aan de gemeente. De meldingen betreffen voornamelijk 
bijplaatsing bij ORAC’s en achtergelaten fietsen.  
Het afgelopen jaar zijn er twee BIT-vergaderingen geweest, waarbij ook de wijkagent aanwezig was. 
In mei waren de twee coördinatoren aanwezig bij een bijeenkomst van het Stedelijk Netwerk 
Bewoners Initiatieven Veiligheid. In december was er een teambuilding bijeenkomst. 
Het BIT is verder actief betrokken bij vier projecten van de Wijkagenda Duinoord 2021-2024.  
  
Bibliotheek Duinoord 
Na de corona periode was er eindelijk weer wat ruimte voor activiteiten. 
De leden van de bibliotheek hebben regelmatig vergaderd en wel op de volgende dagen: 
10 febr., 11 mei, 13 sept. en 25 november. Er zijn enkele tientallen mensen actief in de 
bibliotheekwerkgroep en de activiteitencommissie.  
Met ingang van 2022 hebben wij aan de leden van de bibliotheek een vrijwillige bijdrage gevraagd 
van 5 euro per lid, om de aanschaf van recente boeken te kunnen continueren. Maar liefst 67 van de 
150 leden heeft hieraan voldaan. Wij blijven de bijdrage van 5 euro per lid onder de aandacht van de 
leden brengen d.m.v. de Nieuwsbrief. 

mailto:facebook@duinoord-denhaag.nl
http://www.scheveningenmeldt.nl/
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De collectie is weer uitgebreid met interessante boeken, die daarna veelvuldig werden uitgeleend en 
gereserveerd. Regelmatig werd er een Nieuwsbrief aan de leden verzonden, met daarin o.a. de 
nieuw aangeschafte boeken, culturele activiteiten en de sluitingen m.b.t. vakanties e.d. De 
Nieuwsbrieven werden verstuurd in januari met een terugblik op 2021, 25 februari, 5 juli, 17 
augustus,7 november en 26 november. 
Ook waren er weer diverse culturele activiteiten. Botine Koopmans gaf een lezing over de Haagse 
kerken, waarover zij ook een interessant boek heeft geschreven. Elsje Drewes gaf een lezing over de 
modeontwerper Ballenciaga in het Kunstmuseum, gevolgd door een rondleiding de volgende dag in 
het museum. 
De Senia leesclub bestaat uit 10 leden en staat onder leiding van Dorothee v.d. Donk 
Door technische problemen heeft er nog geen filmavond plaatsgevonden. Wij hopen in 2023 hier 
weer mee te kunnen starten, nu de faciliteiten op orde zijn. 
 
Werkgroep Groen Duinoord  
 
Werkgroep Groen Duinoord ging van start op 15 maart 2007. De oprichters hebben hun sporen 
verdiend en willen het rustiger aan gaan doen. De werkgroep heeft onlangs afscheid genomen van 
Jaap van Loenen, een van de medeoprichters en auteur over bomen, zijn geliefde onderwerp. Ook 
heeft hij jarenlang in ‘t Lopend Vuurtje een stukje over de bomen in Duinoord geschreven. Als 
afscheidscadeautje ontvingen de werkgroepleden diens laatste publicatie Boeiende Bomen en 
Struiken. 
 
Doel van de werkgroep is de natuurwaarde en biodiversiteit in Duinoord te bevorderen ten einde 
een goed leefklimaat voor mens en dier in stand te houden en te verbeteren. Uit onderzoek blijkt 
dat de wijk Scheveningen, waar Duinoord onder valt, kan worden beschouwd als hitte-eiland. Met 
meer vergroening kan het hitte-effect worden verminderd. Ook is het van belang het regenwater in 
de bodem op te slaan in plaats van het via het riool weg te laten lopen. Mede daarom is het van 
belang dat tuinen zo min mogelijk betegeld worden, in Duinoord vaak de trend lijkt te zijn. De 
werkgroep probeert via diverse acties bewoners hiervan bewust te maken. 
 
Wijkagenda Duinoord (2021-2024) 
In samenspraak met het stadsdeelkantoor is een wijkplan voor Groen Duinoord gemaakt. Dit omvat 
o.a. een regelmatige ‘schouw’ met de groenbeheerder en de werkgroepleden. Hierin worden 
wensen van bewoners meegenomen. Zo werden in mei tijdens de rondwandeling de mogelijkheden 
bekeken voor het planten van een straatboom in de 1e Sweelinckstraat; de inrichting van een 
fietsenparkeerplek en vergroting van de boomspiegel in de 2e Schuytstraat; herinrichting 
Stadhoudersplantsoen zo mogelijk in aansluiting op het Haagse Beek milieu; begroeiing plantsoen en 
taluds Stadhouderslaan en onderzoek naar mogelijkheid om de waterloop te verlengen als 
waterberging dan wel een wadi aan te leggen, vergroening Emmakade en Valeriusstraat en verrijking 
door diversere begroeiing op het talud van de Suezkade. 

 
Om voor subsidie voor vergroening in aanmerking te komen is volgens het wijkplan inbreng en 
'draagvlak' van de omwonenden nodig. 
 
Suezkade 
In 2020 legden we de eerste contacten met twee bewoners van de Suezkade. In 2011 heeft daar een 
grootschalige herinrichting plaatsgevonden in samenwerking met de bewoners. Het talud is echter 
aangewezen als hondenlosloopgebied ten koste van de beplanting. Door het veelvuldig bezoek van 
honden is de grond omgewoeld, zijn wortels beschadigd, struiken verdwenen en is het talud bezaaid 
met hondenpoep. Dit alles resulteerde in een plan om de beplanting aan te pakken en het talud 
anders in te richten, met meer aandacht voor (bloeiende) inheemse struiken en minder 
uitlaatgebied voor honden. Doel is meer diversiteit in de struik- en bomenlaag, aangroei van een 
rijke kruidlaag en daardoor bevordering van insecten- en vogelleven. Met een kleine enquête onder 
de bewoners van beide kades (Suez- en Conradkade) werd gevraagd te reageren op het 
voorgestelde plan. Op enkele onderdelen van het plan reageerden de Conradkade bewoners niet 
positief, de reactie van de Suezkade bewoners was zeer positief. Ter voorbereiding van de inrichting 
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bezocht stadsecoloog Esther Vogelaar met groenbeheerder Ron Appeldoorn en enkele bewoners de 
Suezkade. Ook de stadsecoloog kiest voor inheemse struiken. Een complicerende factor is de 
aanstaande reconstructie van de Conradkade, waarbij wisselend een aantal boten zullen worden 
aangemeerd aan de Suezkade. Het wachten is nu op een definitief groenontwerp. We blijven 
aandacht vragen voor de nadelige gevolgen van het hondenlosloopgebied. 
Groenmarkt Reinkenstraat 
Tijdens de Groenmarkt in mei zijn veel vragen van buurtbewoners en passanten beantwoord en 
boompjes uitgedeeld aan buurtbewoners voor gevel- of achtertuin. De aangeboden hulp bij de 
aanplant door een groencomité bleek niet nodig. 
Obrechtstraat 
Daar waar geen ruimte is voor aanplant van bomen of struiken, is vergroening door gevelbeplanting 
een goed alternatief. In samenwerking met de bewoners zijn tijdens een straatfeest in augustus tien 
klimplanten uitgereikt en de volgende dag direct aangeplant. Met dank aan het Groenbedrijf van de 
gemeente voor hun advies en geweldige service. Het aansluiten bij een straatfeest blijkt een goede 
manier om bewoners te bereiken en warm te maken voor een vergroeningsactie. 
Wijkscan 
Op langere termijn pleiten we voor een wijkscan op overbodige verharding en bestrating. Tevens zal 
de werkgroep Groen Duinoord zich ook in de toekomst inzetten om achtertuinen meer te 
vergroenen. 
Tot slot 
We zijn in afwachting van de publicatie van het onderzoek door Helena Klok die werkzaam is voor 
stadsdeel Scheveningen. Zij inventariseerde oude en meer recente plannen voor onze wijk. Mogelijk 
zijn er overlappende plannen. Doel is om in dat geval aan te sluiten bij geplande werkzaamheden. 
De werkgroep zoekt aanvulling met enkele enthousiaste leden met hart voor groen. 
 
Werkgroep Verkeer 
De Werkgroep Verkeer - bestaande uit Dineke Dezentje, Robert van der Linde, Nils Nijdam, Bert 
Ouwehand (tot juli) en Piet-Hein Schoemaker – heeft in 2022 de hieronder beschreven onderwerpen 
en dossiers behandeld. 
 
 Herinrichting tracé tram 16/17  
In het afgelopen jaar is de gemeente begonnen met de uitvoering van de herinrichting van het 
tramtracé van lijn 16/17, met name het deel dat door Duinoord loopt. Bewoners in de wijken langs 
het tracé waren bezorgd over de inpassing van de nieuwe, zwaardere lagevloer-tram. De bezwaren 
richtten zich vooral op de te verwachten trillingschade aan de kwetsbare huizen langs deze route, de 
schade aan de bomen en geluidsoverlast. Op het voorlopige plan (‘voorontwerp’), dat in het najaar 
van 2021 werd gepubliceerd, is op grote schaal gereageerd; alleen al vanuit Duinoord kwamen 45 
reacties (‘zienswijzen’).   
Toen vrijwel alle vragen, voorstellen, ideeën en zorgen slechts beperkt tot aanpassingen hadden 
geleid, is in samenwerking met andere wijkorganisaties en deskundigen de actie ‘Geen Dendertram’ 
in onze mooie wijk’ opgestart. Vanuit de initiatiefnemers van deze actie zijn gesprekken gevoerd met 
raadsleden en is ingesproken bij de behandeling door de Commissie Leefomgeving en de gemeente-
raad. Ze hebben ingezet op spoorvernieuwing met additionele demping op de kades, nulmetingen in 
verband met mogelijke trillingschade en het voorkomen van onnodige bomenkap. De enige aan-
passing die werd gehonoreerd was een nieuwe middenhalte bij de Obrechtstraat, waardoor acht 
kastanjes worden gespaard. Op andere delen van het traject zijn tientallen oude bomen gesneuveld. 
Ondanks alle nagekomen inspanningen is het nettoresultaat van de hele actie magertjes te noemen. 
Desondanks heeft de kwestie het inzicht opgeleverd dat het nuttig kan zijn om met andere (bewo-
ners)organisaties coalities aan te gaan om elkaar te steunen en van elkaar te leren. Duidelijk is dat de 
inspraak bij grote infraprojecten beter geregeld moet worden.  

Parkeerproblematiek 
Proef bewonersparkeren in World Forum. Vanaf november 2021 ging een proef van start waarbij 
bewoners van Duinoord en Statenkwartier gebruik konden maken van de grotendeels leegstaande 
garage van het World Forum. Aanvankelijk was sprake van een ruimere opzet, maar bij start bleken 
slechts maximaal vijftig parkeerplaatsen beschikbaar, met incidentele onderbrekingen. Hoewel  de 
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evaluatie van deze proefperiode (november-mei) overwegend positief uitpakte, kreeg het project 
geen direct vervolg. Maar ook in het najaar kwam er vooralsnog geen duidelijkheid over een 
eventuele voortzetting van het project.  
Parkeervergunningen en woningsplitsing. Regelmatig heeft de werkgroep aanvragen voor een 
splitsingsvergunning beoordeeld op de gevolgen voor de parkeerdruk in de directe omgeving. In 
enkele gevallen betreft het bezwaarschriften tegen een aanvraag dakopbouw.  

Verkeersmaatregelen 
– Verkeersoverlast bij reconstructie kruisingen. In het afgelopen jaar heeft de wijk regelmatig te 
maken gekregen met langdurige wegafsluitingen in verband met de reconstructie van kruisingen op 
President Kennedylaan en Stadhouderslaan. Voor een belangrijk deel hing dit samen met de 
vernieuwing van de trambaan. Vooral de aanleg van aparte fietsstroken bij diverse kruisingen heeft 
in het algemeen gezorgd voor een  verbetering van de verkeersveiligheid. 
–  Eenrichtingsverkeer Suezkade en Lübeckstraat.  Vanuit de omgeving van de Suezkade – tussen Laan 
van Meerdervoort en Groothertoginnelaan – is al geruime tijd actie gevoerd voor de instelling van 
eenrichtingsverkeer als oplossing voor gevaarlijke situaties. De af en toe oplaaiende discussie 
hierover heeft nog niet tot een oplossing geleid die door een meerderheid van de buurtbewoners 
wordt aanvaard. Daarnaast is bij de gemeente gevraagd om een onderzoek naar de eventuele 
herinrichting van de Lübeckstraat tot één rijrichting richting Stadhouderslaan. Dit onderzoek heeft tot 
op heden nog geen resultaat opgeleverd. 

Andere onderwerpen 
–  Uitvoeringsplan wijkagenda. Sinds enige tijd is er een wijkbreed georganiseerde werkgroep – 
onder auspiciën van de gemeente (stadsdeelkantoor Scheveningen) – bezig met het in kaart brengen 
van allerlei gevaarlijke of ongeregelde verkeerssituaties. Het meest prominente aandachtspunt is de 
aanpak van het fietsparkeren, dat in sommige straten vooral voor wandelaars veel ongemak 
oplevert. Een aantal knelpunten zal in de komende tijd (hopelijk) worden aangepakt. 
–  Wijkplan Duinoord (2021-2025). De diverse gesprekken met de werkgroep verkeer hebben in 2022 
nog niet tot concrete resultaten geleid.  
 
Duurzaam Duinoord 
Duurzaam Duinoord heeft in 2022 de volgende activiteiten ontplooid: 
 

• Go Green Markt: 1300 bezoekers 
• Kenniscafé: 2 edities, gemiddeld 40 bezoekers per keer 
• Informatieavond over de Verwarming van de Toekomst: 80 bezoekers 
• Informatieavond over Gas besparen in 5 stappen: 150 bezoekers 
• Energiecoaching: 141 energiecoachgesprekken gevoerd 
• Warmtebeelden: 70 woningen gefotografeerd 
• Operatie Steenbreek: 20 deelnemers, 400 stenen gewipt 
• Regentonactie: 49 regentonnen geplaatst 
• Collectieve actie vloerisolatie: 180 deelnemers, 12.000 m2 vloer geïsoleerd 
• Podcast: 9 afleveringen en 2 specials > 3000 luisteraars 
• Nieuwsbrief: 8 digitale nieuwsbrieven naar 600 adressen 
• Lopend Vuurtje: 15 artikelen over groen en duurzaam 

 
Duinoords Bootcamp 
Vanwege zwangerschap van de instructeur, Cindy Freeke, hebben twee externe instructeurs de 
lessen overgenomen gedurende zes weken in de zomervakantie. Dit jaar was er vanwege corona en 
zwangerschap geen uitstapje, maar dat staat weer gepland voor 2023. Er zijn weer nieuwe spullen 
aangeschaft, betaald vanuit de contributie. Het deelnemersaantal is iets omlaag gegaan. Mensen 
komen wat minder omdat alles weer open is en men weer op kantoor kan werken. Ook hebben we 
een aantal mensen gehad die verhuisd zijn naar buiten de stad. Gemiddeld nemen wekelijks enkele 
tientallen buurtgenoten deel aan de workouts op maandag en woensdag.  
 
Duinoordse Vrouwenclub (DVC) 
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De activiteiten van de Duinoordse Vrouwenclub konden na corona gelukkig weer snel worden 
opgepakt. De activiteiten bestonden voornamelijk uit een wandeling, een bezoek aan een museum 
met rondleiding en daarna een gezellige lunch met de deelnemers. We maakten op 31 maart een 
wandeling door de Scheveningse bosjes en een lunch in een strandtent. Op 12 mei een rondleiding  
met een gids door het Haag Historisch Museum met een tentoonstelling over het leven en de 
fotografie van Alexine Tinne. Vrijdag 17 juni maakten we een wandeling door park Marlot, met 
koffiedrinken in Brasserie Marlot, het oudste tennispark van Nederland. Als afsluiting van de 
voorjaarsactiviteiten dronken we met een flink gezelschap koffie op het vernieuwde Sweelinckplein. 
Met de fiets reden we op 22 september naar de Beeldentuin van Voorlinden en maakten daar een 
pittige wandeling en sloten af met een gezamenlijke lunch. Op 4 november bezochten we Delft en 
kregen een interessante rondleiding door de Oude Kerk met o.a. een toelichting over het leven en 
werk van Vermeer. Het jaar 2022 werd afgesloten met een film in Pathé Buitenhof. 
 
Expats / internationals 

De internationals die in onze wijk wonen hebben op verschillende manieren bij ons aangegeven het 
leuk te vinden meer (Nederlandse) buurtgenoten te leren kennen en/of betrokken te zijn bij 
activiteiten in de buurt. 
In 2022 heeft het bestuur zich tot doel gesteld een aantal vrijwilligers te enthousiasmeren om een 
‘werkgroep internationals’ te vormen, die structureel aandacht heeft voor het informeren van 
internationals over (terugkerende) activiteiten in onze buurt en het leuk vindt activiteiten te 
organiseren. 
Een aantal bewoners heeft zich inmiddels gemeld en in 2023 wordt hier een vervolg aan gegeven. 
Een bestuursbesluit was dit jaar, waar mogelijk, communicatie over onderwerpen en activiteiten in 
het Engels aan te bieden.  
Vanuit het bestuur en een reeds betrokken vrijwilliger is er ter voorbereiding op een te formeren 
werkgroep al een en ander in gang gezet.  

• Het Walking Dinner, Sunny Court en de Duurzame Markt zijn via een of meerdere kanalen 
ook in het Engels gepromoot, waardoor we ook internationale buurtbewoners bij deze 
evenementen hebben mogen verwelkomen. 

• In november 2022 werd er speciaal voor de internationale bewoners in Duinoord een 
architectuurwandeling over onze wijk georganiseerd. Helaas waren er iets te weinig 
aanmeldingen om de wandeling door te laten gaan. Na een aankondiging, later dat jaar, in ’t 
Lopend Vuurtje was er echter voldoende animo om de wandeling in januari 2023 alsnog door 
te laten gaan.  

• Er is een communicatiematrix opgesteld met communicatiemiddelen en kanalen die kunnen 
worden ingezet bij het communiceren aan de internationale community. 

• Met het The Hague International Centre zijn afspraken gemaakt over:  
- aankondigingen op hun website en in de nieuwsbrief 
- verzorgen van Engelse vertalingen 

 

Werkgroep Stadsbeeld 
De werkgroep Stadsbeeld nam in 2022 afscheid van Marc Scheidius en Terence Dezentje, die de 
taken jarenlang met zorg uitvoerden. Een nieuwe coördinator is gevonden in de persoon van Fons de 
Backer die is voorbereid en in het voorjaar van 2023 zijn werkzaamheden zal starten. Nelleke Linssen 
is nog betrokken bij het dossier Kroatische ambassade. 
 
Straatwerkgroepen 
 
NB: Er zijn meer straatwerkgroepen dan hier genoemd. We vermelden alleen de werkgroepen die 
middels een zg. doorgeefsubsidie verbonden zijn aan het BOD. 
 

Werkgroep 2e van Blankenburgstraat 
Allereerst heeft de werkgroep zich ingezet voor de blijvende beschikbaarheid van de blauwe 
papiercontainer voor meerdere straatbewoners. Daarop staat in 4 talen vermeld wát in deze 
container te deponeren. Dit vanwege de vele expats in de straat. Hier wordt goed gebruik van 
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gemaakt. Men gooit er echter soms ook “poepzakjes” in en blikjes. De werkgroep houdt dit goed in 
de gaten en haalt verkeerde “droppings” uit de blauwe container. Bovendien scheelt het een hoop 
(natte) papiertroep op de ophaaldag. Zeker als het regent. Bij de ondergrondse containers aan het 
begin van de straat, de Koningin Emmakadezijde wordt veel naast de containers geplaatst. Vaak zijn 
dit ontruimingen van huizen aan de Koningin Emmakade van vertrekkende expats. De meldingen aan 
de gemeente vinden digitaal plaats en geven snel oplossing, meestal binnen 5 werkdagen.  
De werkgroep is veel bezig geweest met meldingen aan de gemeente wegens heel vaak verkeerd 
aanbieden van grofvuil, weesfietsen en fietswrakken. Met betrekking tot de fietsen reageert de 
gemeente erg traag. Ook is geconstateerd dat de “handhaving” willekeurig labelt; ook op prima 
fietsen die niet onder weesfiets of fietswrak vallen. Gevolg: een hoop weesfietsen blijven 
“ongelabeld” en houden onterecht plaatsen bezet. 
Verzoek aan de bewoners om weesfietsen en fietswrakken te blijven melden. 
De uitbreiding van de “nieten” in het midden van de straat geeft een hoop overlast. Deze uitbreiding 
is zonder overleg met de werkgroep uitgevoerd. De fietsenrekken op de hoek Sweelinckstraat en in 
het midden van de straat zijn door de gemeente eveneens zonder overleg met de werkgroep 
verwijderd. 
De communicatie/overleg met de gemeente is helaas minder dan het sinds 1994 geweest is. 
 
Werkgroep 2e Sweelinckstraat 
Dit jaar hadden we geen bijeenkomsten of andere zaken georganiseerd voor de complete 2e 
Sweelinckstraat, maar deze zullen wel in 2023 weer plaatsvinden. Gelukkig kennen de meeste 
mensen elkaar wel vanwege de activiteiten die plaats vonden in de vorige jaren en zijn er in kleiner 
verband wel aangeklede borrels gehouden, ook op straat.  
Veel bewoners onderhouden de verschillende geveltuinen, boomspiegels en de geadopteerde ronde 
bakken en door de gemeente geconstrueerde plantsoenen (op de hoek 2e  Sweelinckstraat - 
Groothertoginnelaan) of voorzien ze van nieuwe beplanting. Steeds meer panden worden verder 
geïsoleerd en krijgen groene daken met zonnepanelen. 
 
Werkgroep woonboten Conradkade 
De restauratie van de kade stond gepland te beginnen. Toen kwam echter het bericht dat de 
werkzaamheden niet voor september 23 zouden aanvangen en dat de duur ervan aanzienlijk langer 
zou zijn. De woonbootbewoners zijn daar ongelukkig mee. Het onderhoud aan schuurtjes was al 
stopgezet met het oog op de ontruimingen die in de planning staan. Dat levert in ieder geval geen 
bijdrage aan het uiterlijk van de kade. De nieuw te plaatsen schuurtjes worden uniform, op aanraden 
van de ambtenaar belast met het toezicht op het uiterlijk van de bouwwerken in de wijk. De 
bewoners zijn het daar niet mee eens, maar leggen zich erbij neer.  
De contacten met de projectleider en het bedrijf dat uitvoering geeft aan verslepen enzovoort 
verloopt gelukkig goed. Langzaam maar zeker komt er zicht op een en ander, al zal er nog wel genoeg 
af te spreken zijn. 
De bomen op de kade die gerooid zijn zullen worden vervangen. De beplanting door de 
bootbewoners is helaas vernield door de watervoorziening van de nieuwe bomen. Er is een 
werkgroep samengesteld en bijeen gekomen die zich buigt over een groenplan. De plannen zijn en 
worden doorgespeeld aan betrokken ambtenaren.  
Er is enige onduidelijkheid over werkzaamheden aan de fietsroute die eind januari van start gaat. Het 
gaat in ieder geval ongemak opleveren voor bewoners en bestemmingsverkeer. 
 
Stichting Vrienden van het Sweelinckplein (SVS) 
Ook in 2022 heeft de SVS geen nieuwjaarsborrel kunnen organiseren door de toen nog geldende 
coronamaatregelen. Wel heeft de SVS een zomerborrel kunnen organiseren en net als 2021 zonder 
subsidie. Helaas deze keer wel met regen, maar ook met een prachtige regenboog en veel 
gezelligheid. Bij deze gelegenheid hebben wij kennis gemaakt met de enthousiaste studenten, die 
hier op het Sweelinckplein wonen. Zij hebben ons geholpen met het opzetten van de tenten en ook 
weer met het opruimen, waar wij uiteraard heel blij mee waren.  
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Het project ‘Sweelinckplein Fleurt Op’ vordert gestaag. Ter bescherming van de nieuwe aanplant 
waren er paaltjes en rood/witte linten geplaatst, wat bepaald geen fraai gezicht was. Hiervoor in de 
plaats zijn nu ook aan de binnenkant van de plantsoenen dezelfde hekjes geplaatst als welke om de 
buitenranden staan. Alsof ze er altijd gestaan hebben, zo mooi passen de hekjes in het geheel. Na het 
plaatsen van deze nieuwe hekjes is de groenbeheerder begonnen met het op/aanvullen van de kale 
plekken en nu maar hopen dat er deze zomer wat meer groen en kleur te zien zal zijn. Ook de 
komende jaren zullen in het teken staan van dit project, de SVS is nog in gesprek met de gemeente 
over de volgorde van de werkzaamheden. 
 


